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2. 最佳論文獎指南 

最佳論文獎方案旨在 

⚫ 表彰提交完整論文的參與者的努力； 

⚫ 體現其研究思想的原創性；以及 

⚫ 鼓勵參與者在教育、語言學、數字創新、公共政策、社交媒體和人工智能

領域做出貢獻。 

 

資格條件 

已註冊進行報告的與會者，並向 ICNLA-1提交完整未發表研究論文。 

 

語言 

英語（字數：6500-7000字，不包括參考文獻） 

中文（字数：5000-6000字，不包括参考文献） 

 

具體寫作指南 

⚫ 根據各自學科慣例採用相應的風格和格式 

⚫ 英文 Times New Roman字體或中文宋體，12號，雙倍行距，無連字號 

⚫ 標題：對論文內容的簡明總結 

⚫ 作者：列出作者姓名、單位及聯繫方式（電子郵箱地址）。如果論文由多

位作者合作，申請人必須為第一作者 

⚫ 摘要（最多 250字）：對論文的充分總結 

⚫ 關鍵字：3到 5個關鍵字 

 

內容要求 

⚫ 理論背景：應配合充分的文獻綜述，說明問題如何由理論基礎支撐、形成

和引導。 

⚫ 目標/研究問題/假設：研究主題應明確，研究假設應明確陳述。 



⚫ 方法：需詳細描述研究方法（樣本、設計、材料和程式）。 

⚫ 結果：採用合適的統計技術或定性資料分析。若文本中包含大量統計資

料，建議放入表格或圖示中。 

⚫ 討論：識別並討論研究所得的理論或實際意義。 

⚫ 重要性：說明研究對領域的重要貢獻或補充。 

 

提交方式 

通過線上系統上傳完整論文（僅接受 MS Word格式） 

 

全文提交截止日期 

2025年 10月 30日 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Guidelines for Best Paper Award 

2. Guidelines for Best Paper Award 

The Best Paper Award scheme to 

⚫ Recognise the efforts of participants who have submitted full papers; 

⚫ the originality of their research ideas; and 

⚫ Encourage participants to contribute to the research in the fields of Education, 

Linguistics, digital innovation, public policy, social media, and AI. 

 

Eligibility 

Conference participants who have registered for a presentation and have submitted a 

full, unpublished research paper to ICNLA-1. 

 

Language 

Chinese (5,000-6,000 words without references) OR 

English (6,500-7,000 words without references) 

 

Specific writing guidelines 

⚫ Style and formatting according to your respective discipline practices 

⚫ Times New Roman in English or SimSun in Chinese, 12 point, double-spaced, no 

hyphenation 

⚫ Title: Informative summary of the paper 

⚫ Authors: List the name(s) of the author(s), affiliation, and contact information 

(email address). If the paper is written by more than one author, the applicant must 

be the first author 

⚫ Abstract (maximum 250 words): An adequate summary of the paper 

⚫ Keywords: 3 to 5 keywords 

 

Content 

⚫ Theoretical background: The theoretical background is illustrated with an adequate 

literature review. It should show how the problem is grounded, shaped, and 

directed by theory. 

⚫ Aim/research question/hypotheses: The topic of investigation is clear. Hypotheses 

under investigation should be stated explicitly. 



⚫ Method: An adequate description of the methodology is given (sample, design, 

materials, and procedure). 

⚫ Results: Appropriate statistical techniques or qualitative data analyses are used. If 

the text contains a large number of statistics, consider putting them into tables or 

figures. 

⚫ Discussion: Theoretical or practical implications that can be drawn from the study 

are identified and discussed. 

⚫ Significance: The important contribution or complement the study can make to the 

field. 

 

Method of Submission 

Upload the full paper (MS Word format only) via the online system 

 

Deadline of Submission 

October 30, 2025 

 


